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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan támogatja a kormány a cigány kultúrát?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Miller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumot vezet ő
miniszterhez . A kérdésre a választ ívásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !
A magyarországi cigányság integrációja össztársadalmi, közös feladat . Ennek eredményessége
nemcsak a cigányság, de az egész magyar társadalom érdeke . A cigányság sikeres integrációjána k
egyik fontos eleme a magyarországi roma identitás, illető leg a cigányság kulturális autonómiájának
megerősítése, melyhez elengedhetetlenül szükséges a kulturális kormányzat támogatása .

Kérdezem Miniszter Urat :

1. 2006-ban, 2007-ben, 2008-ban, továbbá 2009 . május 31-éig, milyen konkrét célokra ,
illetőleg projektekre, pontosan hány Ft-ot fordított az Oktatási és Kulturális Minisztérium
a magyarországi cigányság kulturális életének támogatása céljából ?

2. Az eltelt három és fél évben pontosan mely kulturális célú szervezetek (alapítványok ,
egyesületek, együttesek, stb .), milyen mértékű támogatásban részesültek az OKM
forrásaiból? Kérem, szíveskedjék az adatokat éves bontásban, táblázatos formába n
rendelkezésemre bocsátani.

3. Kapott-e támogatást az elmúlt 3 és fél évben a Hubay Koncert Együttes az OK M
részéről? Amennyiben nem, ezt milyen szakmai megfontolások indokolták ?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Budapest, 2009 . május 25 .

Balo Zoltán
Fidesz - Ma : r Polgári Szövetség
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